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                                                                         Nieuwsbrief 74 – december 2021/januari 2022 

 

      

 

 

Wordt de voorstelling geprolongeerd na de 

gemeenteraadsverkiezing op 16 maart? 

Hoe lang kunnen de hoofdrolspelers          

hun glansrol nog blijven vervullen? 

 

    RONALD          MARIEKE         TOURIA 

    MAUER     VAN DOORNINCK   MELIANI 

 

 
                                                             Foto Ronald Mauer 

HET BEDROG van 2020 EN 2021  
 

Het bedrog is mogelijk gemaakt met steun van  

Gemeente Amsterdam,  Stadsdeel Nieuw-West, 
Grondbedrijf, Kroonenberggroep, Bureau Buhrs            

en bewoners als figuranten.  
 

16 juni 2021 was een zwarte dag voor het 
‘natuurwater’ en de recreatie in Nieuw-West.      

De Gemeenteraad gaf groen licht voor bouwen in 
de Sloterplas. Wij zijn er nog niet klaar mee! 

 
 
 

.-.-.-.-.- 
 
 

Wij hopen dat na de 

gemeenteraadsverkiezing de nieuwe 

Gemeenteraad het besluit om te bouwen     

in de plas zal terugdraaien en de huidige 

Meervaart mooi en duurzaam zal renoveren. 

 

Vervolg bouwbedreiging Sloterplas 

 

De voortgang van de tweede fase van de ont-

wikkeling van het stadscentrum Osdorpplein 

loopt niet zo gesmeerd als de gemeente had 

gehoopt. 

Het Ambitiedocument waarin de uitwerking 

van de plannen voor de Waterlocatie van de 

Meervaart zou staan, dat in november zou 

verschijnen, vervalt. Het Ambitiedocument 

zal worden geïntergreerd in het stedenbouw-

kundig plan en de investeringsnota. Deze 

zullen in maart 2022 verschijnen. Hierop zal 

inspraak mogelijk zijn. 

 

Intussen blijft de onvrede met de water-

locatie van de Meervaart terugkomen,  ook in 

de pers.  

 

 
De meeuwen bewaken ons spandoek 

 

De Anslijnflat dreigt te worden ingesloten 

tussen de enorme nieuwe Meervaart en het 

nieuw te bouwen Mixproject, op de plaats 

van het burgerloket,  met op de begane 

grond een verhalenhuis (de OBA, een 

Filmhuis, een arabisch cultuurcentrum, een 
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radiozender, en een Buurtontmoetingsplek) 

en daarboven woontorens tot 41 meter hoog. 

Hiervoor moet het bestemmingsplan worden 

aangepast. 

 

Wij hebben op 28 november ingesproken bij 

de behandeling van de cultuurbegroting in de 

commissie Ruimte en Duurzaamheid en nog 

maar eens de tegenstand van de Nieuw-West 

bewoners, die bleek uit de 2700 handteke-

ningen onder onze petitie en de gemanipu-

leerde enquête,  onder de aandacht gebracht. 

Het nieuwe iconische theater in het water, 

bedoeld als cadeau voor het stadsdeel ter 

gelegenheid van het 750-jarig bestaan van 

de stad Amsterdam (2025), wordt een flinke 

smet op dat toekomstige feest! 

 

Sloterpark Oost, Inrichtingsplan 

 

Nadat we minstens anderhalf jaar uitsluitend 

per e-mail gecommuniceerd hadden over de 

voorgestelde  maatregelen uit het Inrich-

tingsplan (14-3-2018) heeft de Begeleidings-

groep Sloterpark Oost in november in het 

park twee wandelingen gemaakt om het con-

ceptbeplantingsplan ter plaatse te bespreken. 

   

Ter herinnering:  

de Begeleidingsgroep bestaat uit De Buren 

van het Sloterpark, Bewonersbelangen Oost-

oever, Vereniging van Huiseigenaren Sloter-

vaart en de VVS.  

Vanuit de gemeente: de omgevingsmanager 

Sloterpark, een (nieuwe) ontwerper, een 

(nieuwe) technisch manager, een verslag-

geefster en een oude bekende beheerder 

Stadsdeelwerken.  

 

Beheerwerkzaamheden 

Tijdens de wandelingen vielen ons de door-

zichtige bosvakken op. Dit is het gevolg van 

het verwijderen van het opschot dat hoog 

was geworden na jaren gebrek aan onder-

houd volgens het geldend beheerplan.  

Ook zullen de brandnetels en de bramen zo 

grondig mogelijk worden verwijderd. Waar 

teveel brandnetels staan, wordt de toplaag 

afgegraven en schralere grond aangebracht. 

In de toekomst zal intensiever beheer nodig 

zijn om een bloeiend Rondje te behouden. 

Er worden extra bollen geplant in de gras-

strook tussen de paden van het Rondje en in 

de bosrand van de Oostoever. Stinzenplanten 

worden in de open plekken gezet en inheem-

se heesters als mantel langs de bosvakken.  

 

Als we het Rondje volgen vanaf de noorde-

lijke ingang aan de Oostoever is voorbij de 

bocht  links een open plek in het bosvak waar 

bomen (voor de veiligheid) zijn gekapt.  Daar 

zullen nieuwe bomen worden geplant: twee 

beuken, vier kersenbomen, negen essen en 

drie tulpenbomen. De tulpenbomen zijn 

afkomstig van de strook langs de Christoffel 

Plantijngracht tegenover het Watersport-

eiland (zie hierover Nieuwsbrief 60).  

 

   

Op de ligweide worden zes abelen herplant 

waarvan de eerste twee op de foto. 

De zuidelijke beëindiging van de ligweide, de 

heuvel tegenover het bastion zal worden 

afgevlakt tot een gazon met zes kersenbo-

men  en onderdeel worden van de ligweide. 

Op het nu kale bosvak grenzend aan  het 

bastion en langs de plas zullen weer iepen 

worden geplant. Deze herplant valt niet on-

der het inrichtingsplan maar loopt via het 

Iepenprogramma. We hopen dat dit eerder 

plaats zal vinden dan de herplant van dertig 

iepen die jaren geleden zijn omgehakt tussen 

het Rondje en het Wilgenlaantje.  

We  keren terug op het Rondje waar de open 

plek rechts tegenover de eilanden  zal wor-

den leeggemaakt en ingezaaid met bloemrijk 

gras. De  rode kornoeljestruiken aan weers-

zijden willen de bewoners graag behouden. 

 

Even verder links is een doorkijk vanaf de 

Robert Fruinlaan over de speelplaats door het 

park naar de eilanden. De gemeente wil  

deze zichtlijn  behouden. Er worden geen 

bomen gekapt en het groot hoefblad wordt 

gehandhaafd zodat er geen olifantspad kan 

ontstaan. In de strook langs het Rondje zijn 

twee berken geplant (zie foto). 

Over het algemeen is de Begeleidingsgroep 

niet voor het toevoegen van extra zichtlijnen 

naar de plas. De beleving van de natuur door 

de bezoekers van dit smalle parkdeel kan 

door zicht op huizen en verkeer teniet wor-

den gedaan. 
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2 nieuwe berken langs Rondje 

 
Bij de derde ingang van het park stuit het 

Rondje op een bosvak. Binnen dit bosvak aan 

de zuidzijde bevindt zich een open plek, die 

de Huiskamer wordt  genoemd. Om het ge-

bruik van die plek als ontmoetingsplaats te 

bevorderen, wil de gemeente deze ruimte 

aan de boszijde omringen met Amerikaanse 

krentenboompjes en eventueel inheemse 

heesters; het gras zal vaker worden gemaaid  

en de kapotte bank wordt vervangen. 

Hier eindigde onze wandeling, er zullen zeker 

meer volgen. 

 

Sloterpark West, herstelwerkzaamheden 

 

Wellicht heeft u al gezien dat er langs de 

oever bij het Grote Parkeiland oranje hekken 

zijn geplaatst. Er waren op diverse plekken 

gaten aan de oever/beschoeiing ontstaan.  

De herstelwerkzaamheden zullen in 2022 

plaatsvinden, de exacte periode is nog niet 

bekend. De spoelgaten worden in de tussen-

tijd gedicht.  

 

Voor het uitvoeren van onderzoek naar de 

herstelwerkzaamheden van het sparrenbos 

op het parkeiland, waarover wij in de vorige 

nieuwsbrief berichtten, heeft de gemeente 

langer nodig dan gedacht.  

Naar verwachting zullen de resultaten  in het 

voorjaar van 2022 beschikbaar komen en 

met de blesgroep Sloterpark West besproken 

worden.   

 

 

 

  
 

Sinds 2008 geeft Marjori Hong, die aan de 

rand van het Sloterpark woont in Slotermeer, 

haar prettige kijk op alledaagse natuur. Dit 

leidde in 2009 tot de website Gefladder.nl en 

in 2021 tot het bovenstaande boekje waarin 

leuke verhaaltjes en foto’s te zien zijn van de 

natuur in haar tuin en in het Sloterpark waar 

ze dagelijks te vinden is. Het boekje is online 

te bestellen of via de lokale boekhandel. 

  

Laagseizoen op het Sloterstrand 

 
Een adult mannetje havik is met een stadsduif 

in de weer, de nijlgans denkt er het zijne van. 

 

 
Foto Paul Marcus  3 november 2021 

 

 

 



 

 4 

 
 

De eigenaar van boekhandel Meck&Holt werd 

benaderd door een klant met het verzoek om 

een verjaardagskalender te maken met foto’s 

van de Sloterplas. 

Eddie Mekkelholt was meteen enthousiast en 

schakelde enkele trouwe klanten in waar-

onder Erik Swierstra voor de foto’s en René 

Bijman voor het grafisch ontwerp. 

Het fraaie resultaat ligt bij boekhandel 

Meck&Holt, Tussen Meer 46-48, en wordt 

verkocht voor 5,99 euro. Ook het Van 

Eesteren Museum heeft de kalender liggen.  

En natuurlijk hebben wij er een aantal 

afgenomen, te verkrijgen tijdens onze 

Nieuwjaarsbijeenkomst. 

 

 

 

 

 

 
 

Het bestuur wenst iedereen een  

goed en gezond 2022! 

 

 
 

 

 

 

Uitvoering van afspraken 

in de Algemene Ledenvergadering van 

25 september 2021 

 

In onze vorige nieuwsbrief schreven we over 

ons plan om de discussie tijdens de ALV over 

de toekomst van de VVS voort te zetten in 

een nog te plannen bijeenkomst met leden. 

We hopen dan te kunnen bedenken hoe we 

vorm kunnen geven aan het uitgangspunt om 

de samenwerking onderling te versterken, 

bijvoorbeeld in de vorm van werkgroepjes 

over bepaalde thema’s. Maar er zijn mogelijk 

meer vormen denkbaar. 

Zo’n bijeenkomst lukte in het najaar nog niet,  

vanwege de pandemie. Op dit moment is er 

weer een lockdown, dus wederom vertraging. 

Zodra het kan, zullen we dit organiseren.  

Het bestuur zal de statuten aanpassen met 

een artikel over de machtiging om bezwaar-

schriften in te dienen. Daarvoor gaan we in 

2022 naar de notaris. 

 

 

 
 

Onder voorbehoud 

 

Uitnodiging Nieuwjaarsbijeenkomst 

 

zondag 23 januari 2022 

van 14.00 – 16.00  

in het Van Eesteren Paviljoen, Noordzijde 31  
 

Lezing over onderzoek biodiversiteit in de 

Sloterplas  

 

Wij zien uw komst van harte tegemoet! 

 

 
 

 
 
post@vriendenvandesloterplas.nl  
www.vriendenvandesloterplas.nl 

Burg. Cramergracht 167 – 1064 AM 

Lidmaatschap 5 euro per jaar (minimaal)  

IBAN: NL86INGB0009590123  
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